
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. május 15-én 15.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal:   Garaj Dániel jegyző, 

   Kujbus Marianna művelődésszervező. 
    
   
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Naszádi 
Ferenc képviselő Urat és Tóth Csabáné képviselő Asszonyt javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 

1./ Pályázat határozat módosítás 
 

2./ Indítványok, javaslatok 
 
 
Hajdu Gábor: Péter, nyugodtan készítsél hangfelvételt, veszem én is, és így lesz 
ellenanyagom saját részre. Így legalább nem lesz vita ebből többet. Nyugodtan vegyed, 
ezentúl. Lehet, hogy az elmúlt ülésen rosszindulatú dolgokat feltételeztem, ezért elnézést 
kérek.  
 
 
1./ napirendi pont: Iskola pályázat határozat módosítás 
 
Hajdu Gábor: A korábban beadott ÖTM által kiírt iskola 3 tanterem pályázatunkról van szó. 
Az önerő mértékénél nem 10%, hanem 30% -ot kell biztosítani. A holnapi napon be kell 
nyújtani hiánypótlásként, ezért kellett ilyen sürgősen ülést tartanunk. 
Javaslom, hogy módosítsuk a korábban meghozott határozatunkat, hogy az ÖTM-es iskola 3 
tanterem pályázatunknál a szükséges 30% önerőt, azaz 7.242.150,-Ft önerőt a költségvetés 
terhére Képviselő-testület biztosítja.  
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

50/2008. (V.15.) számú Határozat 
 

Tárgy: Határozat módosítása 
 
Képviselő-testület a 18/2008. (III.28.) ÖTM rendelettel kiírt  
kistelepülési iskolák tárgyi feltételeinek javítása pályázati kiírásra  
hozott 32/2008. (IV.16.) számú határozatban foglalt pályázathoz  
szükséges önerőre vonatkozó részt az alábbiak szerint módosítja: 
A pályázathoz szükséges 7.242.150,-Ft önerőt a költségvetése terhére  
biztosítja. 

 
2. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Hajdu Gábor: A falunap megrendezésével kapcsolatosan a következő ülésre kívánom 
előterjeszteni a javaslatokat, azonban a megrendezésének az időpontjáról most kellene 
döntenünk, ugyanis a programokat már el kellene kezdeni lekötni. A krumpli fesztivál 
megrendezésére még nincs lehetőség, még nem került kiírásra olyan pályázat, amely 
számunkra kedvező lett volna, így maradunk a hagyományos falunapunknál. Egyébként 2-3 
fellépőt gondolnánk, erre már megvan a pénz a költségvetésben. Lenne tűzijáték, és utcabál a 
korábbi évek gyakorlatának megfelelően. Tombola az évben nem biztos hogy lesz, ugyanis 
mint a médiából is értesülhettünk róla, az APEH büntethet érte. Jól meg kell gondolni, hogy 
akarjuk-e. Arról is el kell gondolkozni, hogy vendéglátást csináljunk-e. Azzal kapcsolatosan 
is minden évben vannak problémák. 
 
Kujbus Marianna: Az augusztus 20-át követő szombatot javasolnánk időpontnak, augusztus 
23-a délutánt. Szeretnék javaslatokat kérni, hogy milyen programok legyenek. 
Visszajönnének azok a fellépők, akik a hangosítás hibája miatt a tavalyi évben nem tudtak 
fellépni. Rájuk gondoltunk, ugyanis ők színvonalas műsort tudnak adni. Fellépnek 
természetesen a gyerekek, a mazsorettesek, nagyobb hangsúlyt szeretnénk fektetni a 
citerásainkra az idén. Van-e valakinek a Tisztelt Képviselő-testületből valamilyen javaslata a 
programokkal kapcsolatosan? 
 
Bán János: Javasolnám, hogy inkább hívjunk meg egy nevesebb előadót szórakoztatni. Ha 
fellépne egy nevesebb csapat 40-45 percben, akkor elmondhatnák az emberek, hogy ő volt itt 
és tényleg jó hangulatot csinált. 
 
Virág Imréné: Az attól függ. A szülők a gyermekeik miatt jönnek el legfőképpen. Nem 
beszélve arról, hogy egy nevesebb előadó eljön-e és főképp mennyiért? 
 
Hajdu Gábor: Az én javaslatom az, hogy maradjunk a szokásos szolid műsoroknál. Nem 
igazán hiányzik az, hogy meglepjenek minket az egész környékből.  
 
Kujbus Marianna: Egy neves fellépő 300-350 ezer forintért jön el.  
 
Hajdu Gábor: Az összes többi, amit mi javasolunk nincs 100 ezer forintba. Nevesebb előadót 
a falunaptól függetlenül, belépővel lehetne meghívni. Bár nem tudom, hogy az is jó gondolat-
e? A falunapra nem igazán jó elképzelés véleményem szerint.  
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A komolyabb hangosítás ügye is többször felmerült. Ennek az előadónak, a jelenlegi 
hangosításunk már nagyon meg fog felelni. Nem mindegy, hogy mennyiért vállal egy előadó 
egy fellépést, és 50 ezer forint alatt nem kell szerződés. 
 
Kozma Lászlóné: A napján, Augusztus 20-án miért nem lehet megrendezni a 
falunapot? 
 
Hajdu Gábor: Azért szeretnénk így a falunapot, hogy utána legyen egy pihenő, ne kelljen 
egyből munkanappal kezdeni.  
 
Garaj Dániel: A napjára nagyon nehéz előadót találni. 
 
Virág Imréné: Mi volt a tegnapi nap folyamán a szennyvíz pályázattal kapcsolatosan 
Budapesten? 
 
Hajdu Gábor: Jegyző Úr nem tudott eljönni a pályázat hiánypótlása miatt, így Serényfalva 
polgármestere, a pályázatíró és én voltunk fenn. Kiadták az anyagokat, fénymásolni nem 
lehetett belőle, csak nézegethettük és jegyzeteltünk. Volt két konzulens, velük végigbeszéltük 
a dolgot, már intézkedtünk is, tehát folytatni kívánjuk a szennyvíz pályázatot. Három bíráló 
volt, van olyan rész a pályázatunkban, ahol az egyik maximális pontot adott, a másik bíráló 
ugyanarra 0 pontot. Felhívták a figyelmet, hogy az esélyegyenlőségre nagyobb hangsúlyt 
próbáljunk fektetni. Be kell vállalni ilyen dolgokat is, ezekre 5 pontokat adnak, többet, mint a 
szakmai dolgokra. Az az igazság, hogy azért, hogy az EU nehogy elvonja a pénzeket, így 
nálunk úgy tűnik, nagyon félnek attól a minisztériumban, hogy nehogy hibázzanak, így még 
sokkal szigorúbban vesznek mindent. A beszélgetés folyamán például olyat mondtak, hogy 
mi ne mondjuk meg, hogy milyen szennyvíztisztító berendezés legyen. Adjunk 
alternatívákat, és majd ők ott eldöntik, hogy nekünk mi a jó. Javasolták, hogy tegyünk bele 
több táblázatot is. A terveink szerint kb. 2 hónap múlva, újra be fogjuk nyújtani a pályázatot. 
 
Révay István: Annak adják a pénz, akinek akarják. 
 
Hajdu Gábor: Az az igazság, hogy a dolog lényege az, amit az Alpolgármester Úr 
mond.  
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József              Garaj Dániel    
     polgármester                     jegyző 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
        Naszádi Ferenc                                             Tóth Csabáné 
              képviselő                                                          képviselő 
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